
Kako se pripravljajo na kongres
delavskih svetov v Ijubljanskem okraju

Komisija za pripravo kongresa, vkateri
so zastopane vse množične organizacije,
je že sestavila akcijski pro-gram in orga-
nizirala poseben odbor, v katerem de]
državljanov dela pri organizacijskih in
političnih pripravah za kongres, drugi del
pa pri konkretnih analizah problema de-
lavskega samoupravljanja v industriji,
gradbeaištvu, kmetijstvu in gozdarstvu,
gostinstvu, pbrti in trgovini. Za vsako iz-
med teh vej so organizirali v okviru tega
odbora posebne komisije, da bi čim bolje
ugotovili specifičnosti v delu organov de-
lavskega samoupravljanja vsake izmed
teh gospodarskih vej. Razen tega so sesta-
vili posebno komisijo za proučevanje iz-
kušenj iz dela okrajnih in republiških
•eborov proizvajalcev, poscbno pa prouču-
jejo delo in problematiko občinskih zbo-
TOV proizvajalcev. Posebnc skupine pro-
učujejo razmerje med organi dclavskega
sainoupravljanja in zbornicaroi kakor tndi
probleme izobraževanja dclavcev v siste-
mu delavskega samonpravljanja.

Po občinah so bila posvetovanja s pred-
sedniki SZDL, na katerih so razpravljaii
o delu občinskih pripravljalnih odborov
?a kongres. Pripravlja]o tudi posvetova-
nje s predsedniki delavskih svetov, zatem
pa še širše posvetovanje z delovnimi ko-
lektivi. Čez nekaj dni bodo skupni ple-
numi SZDL in sindikatov, na katerih bodo
podrobno razpravljali o problematiki v
ZVPZI s pripravami za kongres. Občinskim
odborom SŽDL in večjim podjetjem so do-
stavili materjale zveznega pripravljalnega
orlbora in zapisnik prvega sestanka okraj-
nesa akcijskega odbora.

V posameznih občinah in podjetjib. mi-
slijo, da bi bilo treba dati delavskira sve-
tom večjo materialno osnovo in stimula-
cijo. So primeri, da proizvajajo nekatere
fovarne s 400 delavci prav toliko kakor
tovarne s 1000 delavci. »Lesna galante-
rija« v Podneči pri Ljubljani ima na pri-
ineT 400 delavcev, daje pa skupnosti več
kakor »Lesna indu«trija< v Logatcu s 600
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delavci in Tova;rna Brest — Cerkuica s
400 delavci. Delavci v Podpeti ne dobi-
vajo prav nič večjih plač, čaprav so boljši
od omenjenih dveh drugih tovarn tako v
delovni organizaciji kakor v kakovosti
izdelkov itd.
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